
培德中學男校於六月九日舉行畢業典禮，今

年計有陳晉賢、朱啟矗、郭俊佐、林昱廷、黎

明五位同學畢業。校長Bostick先生，以大家長

的身分，恭喜五位學生順利畢業。

二ＯＯ七年畢業的劉親智，十天前剛從普

林斯頓大學畢業。他以校友的身分致詞，暢談

過去在育良、培德求學時所發生的種種趣事。

恆順法師在致詞時，重申上人的教育理念和目

標，育良小學是以「孝」為宗旨，教導學生孝

順父母，打好做人的基礎；到高中時則以「忠

孝」為校訓，讓學生進一步對國家盡忠，做負

責盡職的公民。

我們也祝福畢業生，帶著多年來在聖城所受

的教育與訓練，去迎接更璀璨的人生！

畢業生郭俊佐同學的感言   

快樂的時光總是過得特別快！畢業了！感想

呢？在這裡待了六年的時間，乍看之下，就這

短短幾年；不過，那是我三分之一的生命。要

我說感想實在是說不盡。但我知道光陰似箭這

句話不是假的，每當時間在跑，我們總是擦肩

而過。若是不好好珍惜身邊的一切，我們只會

感覺失去的更快！而這當然也包括友誼。

The Boys Division of Developing Virtue Secondary School held its 
commencement ceremony on June 9, 2011. There were a total of five 
graduates: Steven Bill Chen, Kyle (Chi-Chu) Chu, Tim (Chun-Tso) Kuo, 
Kevin Lin, and, Minh Le. The school’s principal, Mr. Bostick, congratulated 
the five graduates on behalf of their parents. 

Qinzhi Lau of the Class of 2007 coincidentally graduated from Princeton 
University ten days ago. He gave a speech as an alumnus, reminiscing about 
fond memories from Instilling Goodness and Developing Virtue Schools. 
Dharma Master Heng Shun delivered the keynote speech. He reiterated 
Venerable Master Hua’s educational mission and ideals, stating that Instilling 
Goodness Elementary School’s core virtue is filial respect. The school’s goal is 
to teach students to be filial to their parents and to lay down the foundation 
for the students to be good human beings. In secondary school, the core 
virtue is citizenship and service to society. Adhering to this principle, the 
school aims to teach and nurture the students to be loyal, responsible, and 
outstanding citizens who will contribute to making our world a better place. 
We sincerely wish all the graduates a life full of possibilities with the education 
and training they have received from CTTB.

Thoughts from a Graduate, Tim (Chun-Tso) Kuo 
Time flies by so fast during happy times! I have graduated! Thoughts? I 
have been here for six years. Although it was only a few short years, to me 
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